
SWH	 Designer White
	 Blanc de blancs

SNM	 Northern Melange
	 Mélange nordique

SHS	 Hot Stone
	 Pierre chaude	
	

SMG	 Milk Glass Spectra
	 Spectre verre de lait

SBX	 Black Onyx Mirage
	 Mirage noir onyx

SBT	 Beige Tempest
	 Tempête beige

SFW	 Frosty White Mirage
	 Mirage blanc givré

GLOBAL FINISHES / FINIS DE GLOBAL

Solid Surfaces 
Surfaces solides
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Visit us online at/Visitez-nous en ligne à globalfurnituregroup.com 
Offices throughout Canada, United States, United Kingdom and Brazil. Distribution around the world. A member of Global Furniture Group.
Bureaux partout au Canada, aux États-Unis, au Royaume-Uni et au Brésil. Distribution mondiale. Un membre de Global Furniture Group.

Canada
Global Furniture Group 
1350 Flint Road, Toronto ON Canada M3J 2J7 
Sales & Marketing/Ventes et marketing: 
Tel/Tél (877) 446-2251

U.S.A. / États-Unis
Global Furniture Group
17 West Stow Road  P.O. Box 562  
Marlton  New Jersey  U.S.A.  08053  
Tel/Tél (856) 596-3390  (800) 220-1900  

International
Global Furniture Group
560 Supertest Road, Toronto  
Ontario  Canada  M3J 2M6  
Tel/Tél (416) 661-3660  (800) 668-5870

GLOBAL FINISHES / FINIS DE GLOBAL

Solid Surfaces / Surfaces solides

Nota : 	 Veuillez consulter le site Web de Global pour connaître les gammes applicables. Les couleurs présentées se 	

	 rapprochent le plus possible de la couleur réelle compte tenu des contraintes d’impression. Pour obtenir un 	

	 échantillon réel, veuillez communiquer avec le service du marketing ou votre représentant local à l’une des 	

	 adresses ci-dessous.

Soins : 	 Un détergent doux ou un nettoyant non abrasif, par exemple de l’eau tiède savonneuse, un nettoyant pour 	

	 vitres ou un nettoyant pour surfaces solides du commerce, éliminera la plupart des résidus. Rincez à l’eau 	

	 tiède et séchez avec un chiffon doux pour éviter les taches, surtout dans les endroits où l’eau est dure.

Please note:	 Please refer to the Global website for applicable series. Colors are as close to actual materials as printing 	

	 techniques will allow. If you are in need of a sample, please contact your local sales representative or 		

	 marketing department at one of the addresses below.

Care:	 For day to day cleaning, mild detergents or non-abrasive cleaners such as warm soapy water, glass cleaner 	

	 or commercially available solid surface cleaners will remove most residues. Rinse with warm water and towel 	

	 dry with a soft cloth to prevent spotting, especially in areas with hard water.
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